
 
 
Jaarverslag over 2022 
 
De start van 2022 verliep anders dan verwacht in het vorige jaar. Nog steeds heerste er 
Corona. Hierdoor moesten we onze eerste Contactbijeenkomst in 2022 die gepland was op 
25 januari annuleren. 
 
Het bestuur van de VHVO vergaderde in 2022 acht keer, in eerste instantie, in het voorjaar, 
nog drie keer in het Raadhuis. Daarna afwisselend bij bestuursleden thuis. 
Penningmeester Harm Horlings trad uit het bestuur omdat hij lid werd van de Adviesraad 
Sociaal Domein. Wil de Kort nam het penningmeesterschap over. 
De Stichting Leergeld Oisterwijk en “Petje Af Hart van Brabant” traden als nieuwe leden toe 
tot de VHVO. 
Behalve de gebruikelijke zaken heeft het bestuur veel aandacht besteed aan de digitale 
sociale kaart www.wegwijsinoisterwijk.nl. Naast de contacten met het beheerteam bleek veel 
overleg nodig over wie de eindverantwoordelijkheid voor deze sociale kaart dient te dragen, 
over structuur en vormgeving, uitbreiding naar andere sectoren en afstemming tussen de 
diverse participanten.  
 
Op initiatief van de VHVO werd in de eerste helft van het jaar in overleg met de gemeente de 
samenwerking in de basisstructuur versterkt en de communicatie over Loket Wegwijs en 
wegwijsinoisterwijk.nl naar de inwoners van onze gemeente uitgewerkt. 
 
In het kader van de informatieve taak van de VHVO werden informatie, uitnodigingen en 
activiteiten van de leden via het secretariaat uitgewisseld. Relevante informatie van 
overheden en instanties werd op dezelfde manier doorgegeven aan de leden. 
 
Voor de Algemene Ledenvergadering met aansluitend een Contactbijeenkomst met als 
onderwerp Samenwerken, waren we te gast bij WYzorg. Tijdens deze Contactbijeenkomst 
lag het accent op samenwerking tussen instellingen en organisaties aan de hand van een 
presentatie van WYzorg, Sociaal Huis en Contourde Twern. 
 
Er zijn twee Themabijeenkomsten gehouden respectievelijk met als onderwerp ‘Positieve 
Gezondheid’ en ‘Loket Wegwijs’.  
Voor ‘Positieve Gezondheid’ werd via Contourde Twern Brenda Dreesen, als inleider 
aangezocht. Met een goed verhaal over de uitgangspunten van ‘Positieve Gezondheid’ gaf 
Brenda een aanzet voor verdere actie van onze leden rondom dit thema. 
Het thema ‘positieve gezondheid’ kreeg een vervolg omdat het gemeentebestuur de 
coronaherstelgelden wilde inzetten om met de relevante instellingen gezamenlijk te gaan 
werken aan de publieke gezondheid. De VHVO participeerde in de gevormde werkgroep. 
 
De tweede Themabijeenkomst stond in het teken van de ontwikkelingen rondom ‘Loket 
Wegwijs’. Zowel de organisatorische kaders als de praktijk kwamen uitgebreid aan de orde. 
Geconstateerd mocht worden dat de samenwerking met de organisaties in de basisstructuur 
en de leden van de VHVO verrassend positief verloopt. Het werkt dus!  
 
In juli hadden we opnieuw een Contactbijeenkomst. Deze is in overleg met de leden in een 
nieuw jasje gestoken. Contactpersonen van twee organisaties bevragen elkaar over hun 
organisatie waarna er ruime gelegenheid was voor vragen en discussie. Deze aanpak werd 
door de aanwezige leden zeer positief beoordeeld en vroeg om een vervolg. 
 
Vanwege de drukke periode besloten we de geplande Contactbijeenkomst in november niet 
te laten doorgaan. Wel werd onze Eindejaarsbijeenkomst in Groot Speijck goed bezocht. Er 
was een levendige discussie onder de leden en daar bleek dat er duidelijk behoefte bestaat 
om informeel te netwerken. 
 
 


